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Buskerud Nei til EU 

Årsmøtesak 2: Årsmelding for Buskerud Nei til EU 2024 

Årsmeldinga omhandler styret og styrets arbeid i 2024.   

Styret i Buskerud Nei til EU ble valgt på årsmøtet på Kongsberg 9.03.2024. 

 

 

Trond Åmås, Randi Benjaminsen, Tone Olderback Jansen, Jan Ivar Jansen, Ann Christin Bakken,  

Tom Ragnar Berg og Erik Borgar Sandvik.  Bente Løyte var ikke tilstede da bildet ble tatt. 

Styrets medlemmer: 

Leder   Tom Ragnar Berg  Ringerike 

Nestleder  Erik Sandvik   Drammen 

Sekretær  Ann Christin Bakken  Ringerike 

Kasserer  Randi Wolff Benjaminsen Drammen 

Styremedlem   Tone Olderback Jansen Hole 

Styremedlem   Jan Ivar Jansen  Hole 

Styremedlem   Bente Løyte   Ål 

 

1. varamedlem Trond Åmås   Drammen 

2. varamedlem Inge Losvik    Ringerike 

3. varamedlem Veslemøy Fjerdingstad Øvre Eiker 

 

Andre verv: 

Revisorer:  Kjell Grønhovd, Sverre Johnsrud. 

Valgkomite:  Jon Ovrum, Cato Christiansen og Gunn-Lajla Robertsen. 
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1. Styrets arbeid 

Det har vært avholdt 11 styremøter: 08.01., 05.02., 12.03., 04.04., 29.04., 27.05., 18.06., 13.08., 

11.09., 14.10. og 18.11. Møtested har for det meste vært kafé Kvisten i Åmot.  

Årsmøtet ble holdt på Best Western Plus Gyldenløve Hotell i Kongsberg 9. mars 2024. 

 

 

Åpne møter 

9. mars 2024 arrangerte vi et åpent møte på Best Western Plus Gyldenløve Hotel I Kongsberg. 

Det var i forkant av årsmøtet vårt.   

Einar Frogner fra Nei til EU innledet møtet.  Han startet møtet med de tre holde- punktene som 

Nei til EU mener det er viktigst for å holde Norge utenfor EU: 

FOLKESTYRE, MILJØ og SOLIDARITET 

Han fortsatte innledningen med viktige emner i EU-debatten som helseunionen og kraft. 

 

Vi hadde et åpent møte 29.04.2024 i Vestfossen på Folkets Hus. Innleder var Fanny Voldnes 

med tema Folkestyre og suverenitet.  Da hadde vi også styremøte. 

 

30. november arrangerte vi en jubileumssamling på Folkets Hus i Vestfossen, da det er 30 år 

siden Norge sa NEI til EU i en folkeavstemning.  Det var en flott samling med innledning av 

Vestfossen mannskor. Vi viste filmen ”Nei og atter nei” fra 2012 laget av NRK ved møtets start 

samt i pausen.  Mange fulgte nøye med på den, det var vellykket! 

Det var invitert en rekke personer for å komme med deres syn på hva som skjedde i det 

aktuelle tidsrommet. Innledere var Einar Frogner, Per Olaf Lundteigen, Olav Boye, Carl Fredrik 

Hansen, Tarald Braathen Ellingsen samt Kim Andre Hamre fra UMEU.  Møtet ble ledet av Tone 

Olderback Jansen og Jan Ivar Jansen, som styrte alt flott og holdt tidsrammen godt. 

 

 

2. Organisasjon  
Buskerud Nei til EU: Fylkeslag og to lokallag: Drammen og Ringerike. Vi har jobbet aktivt med å 
få startet opp igjen lokallag i Eiker og Lier, men det har ikke gitt planlagte resultater. 

Årsmøtet i 2023 hadde forslag fra styret om overføring av medlemmer fra Hurum og Røyken 
Nei til EU till Akershus Nei til EU.  Dette er nå behandlet av rådsmøtet i Nei til EU i april, og det 
er gjennomført. 
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Jan Christensen hadde forslag om å fremme forslag for at Standpunkt igjen kommer ut på papir 
istedenfor kun digitalt.  Grunnet dårlig økonomi i Nei til EU sentralt har vi valgt å ikke fremme 
forslag om dette på landsmøtet. 

Det ble fattet vedtak på årsmøtet om at samarbeidet mellom Ungdom mot EU og Nei til EU 
skulle styrkes og koordineres bedre.  Dette har blitt gjort, det har vært en stor innsats fra 
Ungdom mot EU i å etablere nye lokallag og bedre samarbeid med hovedorg. All honnør til 
leder Kim Rene Hamre for den jobben han har gjort.  Det blir også et større møte i Drammen på 
nyåret, muligens 20. mai der Drammen kino er leid til arrangementet. 

Styret v/Jan Ivar Jansen og Tone Olderback Jansen har også levert et innspill til NtEU på 
rådsmøtet i november 2023 om satsningsområde Stortingsvalget 2025, der NtEU bør legge en 
strategi for hvordan vi skal dekke dette fram til valget. Dette er til behandling i NtEU sitt styre, 
og har kommet inn i arbeidsplanen deres. 
 
Det er ellers drevet medlemsverving, og vi har etter hvert blitt mer aktive på vår nye Facebook-
side som blei oppretta i juni. Det viser seg at selv å gjenverve gamle medlemmer ikke er enkelt. 
 
Intern skolering i styret: Vi har tatt opp aktuelle saker i media på møtene, samt sørget for å 
bruke e-post effektivt i å spre informasjon fra sentralt hold samt fra fylkesnettverket.                 

Erik Sandvik sender ukentlig ut til styret samt medlemmer EU/EØS-nytt, redigert nyhetsbrev fra 
Stortingets bibliotektjeneste. 

3. Representasjon  
Inge Losvik er med i arbeidsgruppa til EU sin helseunion. 

21. mars på årsmøtet i Drammen deltok Erik Sandvik. 
20-21. april på vårens Rådsmøte i Oslo deltok Bente Løyte og Inge Losvik. 
31.8 på Vestfossenmarken deltok Kari Vernsskog og Randi Benjaminsen. 
14.9 på Ringeriksdagen deltok Tone Olderback Jansen, Ann Christin Bakken. Tom Ragnar Berg 
og Inge Losvik. 
19.10 på kvinnekonferansen i Oslo deltok Ann Christin Bakken og Bente Løyte. 

23.-25. august på Elvefestivalen i Drammen stilte Jan Ivar Jansen, Tone Olderback Jansen, Ann 
Christin Bakken, Randi Benjaminsen, og Trond Åmås.  Fra Drammen lokallag Jan Christensen, 
Mette Flaten og Karl Moum.  Vi fikk besøk av stortingsrepresentant Per Olaf Lundteigen.  
Vi hadde kjøpt inn nytt telt til stands i år som erstatning for det gamle.   

8.–10. november 2024: På landsmøtet til Nei til EU på Hotel Scandic Hamar deltok Tom Ragnar 
Berg, Ann Christin Bakken, Randi Benjaminsen, Bente Løyte og Inge Losvik.  Erik Sandvik var 
observatør.  Fra Drammen lokallag Rune Kjeldsen og Tori Kløven. 

Fylkesledermøter: Tom Ragnar Berg og Erik Sandvik har byttet på å delta på møter. 
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Politisk: 
Trond Åmås sendte inn høringssvar på EØS-utredningen som er utgitt fra Regjeringen.  
Erik Sandvik sendte inn høringssvar på Skagerak 1 og Skagerak 2 kabler til NVE. 

4. Medlemsutvikling                            

Per 31.12.2024 hadde Buskerud Nei til EU 915 medlemmer, herav 831 betalende medlemmer, 
en synkende trend som vi deler med resten av landet.   

Vi har fått en del nye medlemmer i år.  Alle nye medlemmer får et velkomstbrev fra Nei til EU 
sentralt. 

5. Økonomi  
Regnskapet, jf. sak 3, viser et overskudd på kr. 45 284,- 
 
Fylkeslaget har en beholdning på ca. kr. 644 941,- herav kr. 292 277,- på minnefondskontoen. 

 


